

NO. SOALAN: 56

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI JAWAB LISAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : LISAN

DARIPADA : TUAN LIM LIP ENG [SEGAMBUT]

TARIKH : 11 MAC 2014

RUJUKAN : 6478

SOALAN:

Tuan Lim Lip Eng [Segambut] minta **MENTERI DALAM NEGERI** menyatakan status laporan polis ahli Parlimen Hulu Selangor yang mendakwa ditumbuk oleh seorang lelaki pada 12 Januari 2014, status dan berapakah laporan polis termasuk laporan THSL/004710/14 berhubung tawaran ganjaran wang sekumpulan NGO kepada sesiapa yang berjaya menampar ahli Parlimen Seputeh dan kezaliman mereka terhadap haiwan.

JAWAPAN:

Tuan Yang di-Pertua,

Bagi kes yang melibatkan Ahli Parlimen Hulu Selangor yang ditumbuk oleh seorang lelaki pada 12 Januari 2014, satu laporan telah dibuat oleh YB P. Kamalanathan a/l P.Panchanathan berkait Bukit Sentosa Repot 274/2014, kes ini disiasat di bawah Seksyen 323 Kanun Keseksaan kerana mendatangkan kecederaan. Siasatan masih diteruskan dan kertas siasatan akan dikemukakan setelah siasatan selesai dijalankan kepada Pejabat Peguam Negara untuk nasihat dan ulasan selanjutnya.

Manakala bagi kes melibatkan tawaran yang dibuat oleh pihak NGO kepada sesiapa yang berjaya menampar Ahli Parlimen Seputeh sepertimana report THSL/004710/14 telah disiasat di bawah Seksyen 506 Kanun Keseksaan kerana mengugut dan juga di bawah Seksyen 9 (5) Akta Perhimpunan Aman 2012. Kes berkenaan adalah berkaitan demonstrasi bantahan yang dibuat oleh beberapa NGO Islam yang tidak puas hati dengan video klip yang menghina dan memperlekehkan Perdana Menteri yang dibuat oleh Teresa Kok dan beberapa individu lain. Kertas siasatan telah lengkap dan dikemukakan kepada Pejabat Peguam Negara pada 21 Februari 2014 untuk mendapatkan nasihat dan ulasan selanjutnya.

NO. SOALAN: 57

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI JAWAB LISAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : LISAN

**DARIPADA : TUAN AZMIN BIN ALI
[GOMBAK]**

TARIKH : 11 MAC 2014

RUJUKAN : 6479

SOALAN:

Tuan Mohamed Azmin bin Ali [Gombak] minta MENTERI DALAM NEGERI menyatakan apakah alasan Kerajaan untuk menggantung penerbitan akhbar The Heat dan juga penarikan ballik permit FZ Daily milik The Edge Communication Sdn. Bhd.

JAWAPAN:

Tuan Yang di-Pertua,

Penggantungan sementara permit penerbitan bertajuk The Heat adalah kerana akhbar berkenaan telah melanggar syarat-syarat permit dan Garis Panduan Penerbitan Kementerian. Walau bagaimanapun, Kementerian telah menarik balik penggantungan permit penerbitan tersebut setelah pihak penerbit membuat pengemaskinian data maklumat berkaitan pemilikan dan perubahan ketua pengarangnya.

Penerbitan surat khabar umum yang telah diluluskan permit penerbitan adalah memadai dengan jumlah pembaca di negara ini pada masa kini.

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : BAGI JAWAB LISAN

DARIPADA : DR. ONG KIAN MING [SERDANG]

TARIKH : 11 MAC 2014 (SELASA)

SOALAN : 58

Dr. Ong Kian Ming [Serdang] minta **MENTERI PENGANGKUTAN** menyatakan tarikh penghabisan tempat letak kereta bertingkat di KTM Serdang yang telah terbengkalai untuk masa yang lama.

JAWAPAN

Tuan Yang Dipertua,

Kerajaan sedia maklum akan masalah yang berlaku akibat kelewatan menyiapkan projek pembinaan tempat letak kereta bertingkat di Stesen Komuter Serdang. Projek ini sepatutnya telah siap pada 2 Januari 2013, tetapi kontraktor gagal untuk menyiapkan kerjanya mengikut tempoh yang ditetapkan menyebabkan kontraknya dibatalkan. Masalah utama yang menyebabkan projek ini tidak dapat disiapkan oleh kontraktor berkenaan adalah disebabkan masalah aliran tunai dan kewangan di pihak kontraktor sendiri. Kontraktor telah dikenakan LAD sebanyak RM318,940.96 untuk tempoh kelewatan 208 hari bermula pada 3 Januari 2013 sehingga 29 Julai 2013. Selain itu, Wang Jaminan Perlaksanaan sebanyak RM424,000.00 iaitu 5% daripada kos kontrak juga telah dirampas sebagaimana peruntukan yang terkandung dalam kontrak.

Tuan Yang Dipertua,

Pada masa kini, Kerajaan melalui Perbadanan Aset Keretapi akan meneruskan projek ini sehingga siap melalui kontraktor penyelamat yang telah dilantik pada 27 Februari 2014. Kerja-kerja dijangka akan bermula pada 17 Mac 2014 bagi tempoh 12 bulan dan dijangka siap pada 16 Mac 2015.